

No. 51361. Multilateral

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL RECOVERY OF CHILD SUPPORT AND OTHER FORMS OF FAMILY MAINTENANCE. THE HAGUE, 23 NOVEMBER 2007 [United Nations, Treaty Series, vol. 2955, I-51361.]

ACCESSION (WITH RESERVATION)

Montenegro

Deposit of instrument with the Government of the Netherlands: 2 December 2015

Date of effect: 1 January 2017 (The accession will have effect only as regards the relations between Montenegro and those Contracting States which have not raised an objection to its accession.)

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 8 January 2016

Reservation:

N° 51361. Multilatéral

CONVENTION SUR LE RECOUVREMENT INTERNATIONAL DES ALIMENTS DESTINÉS AUX ENFANTS ET D'AUTRES MEMBRES DE LA FAMILLE. LA HAYE, 23 NOVEMBRE 2007 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2955, I-51361.]

ADHÉSION (AVEC RÉSERVE)

Monténégro

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement néerlandais : 2 décembre 2015

Date de prise d'effet : 1^{er} janvier 2017 (L'adhésion n'aura d'effet que dans les rapports entre le Monténégro et les États contractants qui n'auront pas élevé d'objection à son adhésion.)

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 8 janvier 2016

Réserve :

[TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS]

Montenegro reserves the right to limit the application of the Article 2 Paragraph 2, Sub-paragraph 1a) of the Convention to persons who have not attained the age of 18 years. Montenegro shall not be entitled to claim the application of the Convention to persons of the age excluded by this reservation.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

Le Monténégro se réserve le droit de limiter l'application de l'article 2, paragraphe 2, alinéa 1a), de la Convention aux personnes n'ayant pas atteint l'âge de 18 ans. Le Monténégro ne sera pas fondé à demander l'application de la Convention aux personnes exclues par cette réserve du fait de leur âge.

¹ Translation provided by the Government of the Netherlands – Traduction fournie par le Gouvernement des Pays-Bas.